

Belgian Social Services workers demonstrate today!

(9 June 2011) The European Federation of Public Service Unions (EPSU) is sending a message of solidarity to its Belgian affiliates demonstrating today in Brussels in defence of workers' terms and condition in the non-profit sector. Their struggle is part of the European "No to austerity" movement.

The demonstration is the climax of the campaigns that the different trade unions have been running at all levels (local, regional, federal) and it mainly involves those working in the social services (ambulances, hospital, help to people with disabilities, Red Cross...).

More than 50000 are expected for the national demonstration and the slogan of the march is "march for you!" [Marchez pour vous]. These protests demand an increase in public spending on social services as part of a long-term agreement.

This mobilization is supported by all EPSU Belgian affiliates organizing in the Social Services (Algemene Centrale – Centrale Générale, CNE-GNC, SETCA-BBTK, LBC-NVK, CSC-Services Publiques-ACV-Openbare Dienten, ACOD-CGSP)

Les travailleurs du non-marchand manifestent en masse aujourd'hui !

La Fédération Syndicale Européenne des Services Publics (FSESP) envoie un message de solidarité à ses affiliés belges manifestant aujourd'hui à Bruxelles pour la défense des termes et conditions de travail dans le secteur non-marchand. Leur combat s'inscrit dans le mouvement européen du « Non à l'austérité ».

La manifestation est le point d'orgue de la mobilisation engendrée par les différents syndicats à tous les niveaux (local, régional et fédéral) et concerne principalement le personnel des services sociaux (ambulances, hôpitaux, aide aux personnes, Croix Rouge...).

La manifestation nationale devrait rassembler plus de 5000 personnes sous le slogan « Marchez pour vous ». Les revendications sont l'augmentation des dépenses publiques pour les services sociaux et un accord s'étendant sur plusieurs

années.

La mobilisation est soutenue par tous les affiliés belges de la FSESP travaillant dans les services sociaux (Algemene Centrale – Centrale Générale, CNE-GNC, SETCA-BBTK, LBC-NVK, CSC-Services Publiques-ACV-Openbare Dientsen, ACOD-CGSP).







- [Log in](#) to post comments

- [Printer-friendly version](#)

Policies

[Solidarity](#)

[Union Rights](#)